
Prag za pometanje ni daleč
Za lepše okolje ni potrebna le metla

Vzdavek Beta Ljublfane (beri: tlata!) za gtavno mesto naše republlke že več kot desetletje ne
V9lja več! O tem smo ai menda na/asnem! Pa nm gre zgolj za teiaveprionesnaievanjuzraka, ki
ga povzroia industrija - da o •'promelizacl/i" niti ne govorimo - marveč tudi za obnašanje nas
občanov. ki nam je varstvo okolja in člstoča našega meata, nematokrat deveta skrb.

Zakaj i« temu tako ? Kaj bi bilo treba ukrenltt, da bi bilo botje (ali vsaj tako kot je bilo S* pred
leti), lepše, v naši neposrednl okolici? To so bila vprašanja, o katerih smo se pogovarjall z
fiBkaterimi našimi občant.

Stefan HAJOIČ, pradsednik
hišnega sveta v Giavarjevi 47
»Menim, da bi bilo treba v prvi
vrsti omejiti osebni promet v
naSem mestu! Saj danes že
nihče ne zna drugaČe mti naku-
povati. Če se ne pripeljs domata
pred irgovlnski pult s svojim
.konjičkom . to pa seveda terja
od prebivalcev več osebne in
srčne kulture Prav zares. ob-
našamo se lakč. kol rfa h i *i«*ii
povsem sami, kot oa ui *I»CM
,na luni'. Ne bi bilonapak. čebi
imeli v naSi občrni ludi kaj vet
hortikulturmh društev'«

Tomaž KUCLER, oblikova-
lec: "Moje mnenje \e lako: £B
ne bomo pn krajanih ie od ma-
lih nog za£e!i pnvzgajati čut za
lepo m fiisto. potem se bomo v
Ljubltani (»n ne le v njej'} še
vnaprej srečevali z nesnago.
zgaženimi zelemcami. odlom-
Ijenimi vejami na drevju1 Prav
nobenega dvoma pa ni, da bi
bilo nujno uraditi promet v me-
stu in nepotrebne kratke vožnje
omejill, saj tale naša prometna
strast presega ie vse meje Tg
mislim pfedvsem iudi nazdrav-
|e obfianov. zlasti otrok -

Alojz ŠKOFLJANC, upokoje-
nec. je podobnega mnenja:
-če ŽB v družinah ni pravega
razumevanja za vzgojo o ureje-
nem okolju. potem bi bilo nuj-
no razdmti mrežo hortikultur-
nih društev Zanima me še ne-
kaj drugega: kako se občani. ki
se obna&ajo na cesti in drugja
lako malofnamo. obnašajo do-
ma' So tudi tako mačehovski
do čistoče in lepega izgleda?»

»Verjetno smo vse preveč
povrSni do okolice, v kateri živi-

mo.- je dejala uslužbenka
filanka UČAKAR. -Ptepntana
sem da |s potrebna najpre)
vzgoja v družini, potem bo dru-
gaCno ludi obnaSanje na cestl
in drugod Tu ps ni krivda le na
nas obianih. marveč tudi na
komunalnem podjetju. ki skrbi
za red in čistočo. O njihovi
skrbi zanjo je bilo izrečemh ie
mnogo pripomb, a kot kaže. ne
zatežejo dovolj«

Oijak Milin MALEŽIČ je po-
vsem konkretno predlagal -Za

čižčenje okolja bi morall tudi
mtadi dati vet pobud Le nekdo
bi se morai v večji men zavzeti
za lo in tudi prevzeii mentor-
gti/o. Ne mislite, da mladi nismo
pripravljeni pnjeti za lopalo afi
metto1 Pa ie nekaj: zaka) ne bi
tudi v Ljubljani. kot v nekalenh
druglh mestih postaviti več ko-
Sev za smeli'' To bi prav gotovo
pomagalo pn večji čistoči m re-
du Predvsem pa naj bi organi-
zirali odiSčevalne akcije!«
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